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Alla barn har rätt till trygghet och god omsorg, i sin hemmiljö likväl som utanför hemmet, 
dock är det Gävle kommuns ansvar att säkerställa samtliga barns trygghet inom våra 
förskole- och skolverksamheter. Trots detta faktum, utgör förskolan en otrygg plats för vissa 
barn. Det handlar om barn som återkommande utsätts för slag, knuffar, sparkar och /eller få 
hårda föremål kastade på sig- av andra barn. Yngre barn som är livrädda för att gå till 
förskolan, för där finns andra barn som och ingjuter skräck och åsamkar dem smärta. Trots 
detta måste de vistas i verksamheten så att deras vårdnadshavare kan 
förvärvsarbeta/studera. 
 
Barn är barn, vissa är mer impulsiva, andra mindre. Vissa barn är mer utåtagerande, andra 
mindre. Gemensamt för dem alla är att alla barn är olika och ska således bemötas utifrån sin 
person och behov. Men när kränkningar och våldsyttringar utövas av ett barn gentemot ett 
annat barn, är det verksamhetens ansvar och skyldighet att stävja samt motverka sådana 
övergrepp. För att säkra övriga barns trygghet och bryta tidiga våldsyttringar hos barn, 
måste samtlig personal ta barns våldsyttringar och offrens utsatthet på allvar, och agera 
omgående.  
 
Med anledning av det ovan anförda önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt 
kommunalråd/ordförande: 
 

1. Hur arbetar Gävle kommuns förskoleverksamheter med barn som är utåtagerande 
och kränker/skadar andra barn? 

2. Om initiala åtgärder/insatser ej är tillräckliga, hur länge avvaktar verksamheterna 
innan fler åtgärder/insatser sätts in? 

3. Hur ser förutsättningarna ut för kommunens förskolor sett till att stävja samt 
motverka barns systematiska våldsyttringar?  

4. Bedömer det politiska styret att kommunens förskoleverksamheter har tillräckliga 
resurser för att hantera denna problematik? 

5. Vilka konsekvenser har förskoleverksamheterna hittills signalerat utifrån de 
besparingskrav som Gävle kommuns politiska styre ålagt kommunens 
förskoleverksamheter? 

6. Hur ser kommunens tillbudsrapporteringen från förskoleverksamheterna ut, gällande 
barns våldsyttringar och kränkningar mot andra barn, från fem år tillbaka till idag? 
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